
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Tirsdag d. 31. aug. 2021 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen tirsdag den 

31. aug. 2021 kl. 19.00 – 21.00 på afd. for de yngste elever 

med følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende: Lasse 

 

 

Dagsorden:    
 

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat: 

 

Elevrådet deltog ikke i mødet. 

 

Formanden. 

Der er landsmøde den 19.og 20. 

november i Skole og forældre. Temaet 

hedder tilbage til fremtidens 

skolehverdag. 2 kan deltage. Tilmelding 

til Kristian. 

 

Indskolingen. 

Vi er kommet godt i gang.  

Godt nyt omkring antal børn, der er 

tilmeldt SFO.130 pt. 

 

Udskoling. 

Fokus på elevfravær. 

Vi har desværre en del elever med 

skoleværing. 

Stor udfordring omkring rusmidler. PT. er 

det centreret omkring snus. 

En del elever forlader skolen ulovligt i 

pauserne. Der er sat ekstra pausevagter 

på, i et forsøg på at stoppe dette. 

Flere tiltag er igangsat i forhold til snus. 

SSP er inde over sagen. 

 

 

                             

 

 

 

 

Lars Frederiksen 

 

 I forhold til Covid-19 er vi specielt 

indendørs startet lidt forsigtig ud, i 

forhold til regler/restriktioner, men vi 

påtænker at bløde op snarest. 

 



Testtilbuddet på Ebeltoft Skole er nedsat 

til 2 gange om ugen. 

Vi vil fortsat have fokus på håndhygiejne. 

 

Lars er blevet kontaktet af syddjurs-liv.dk 

i forhold til aflyste lejrskoler på Ebeltoft 

Skole. 

Lars har påpeget, at de aflyste lejrskoler 

skal ses i forhold til skolens trængte 

økonomi. 

 

Personale. 

 

Pia har modtaget forespørgsel i forhold til 

aflyste lejrskoler. Spørgsmålene er gået 

på, om lejrskolerne kommer tilbage igen, 

og hvis de gør, hvornår sker dette så? 

Skolens ledelse kan ikke give et klart 

svar, men så snart økonomien er på plads 

igen, vil dette område blive prioriteret. 

 

Peter: 

Lærerne arbejder nu efter en officiel 

arbejdstidsaftale. 

 

SFO-personalet glæder sig over mange 

børn i skolens SFO, og håber på, at dette 

kan udløse flere ressourcer til mere 

personale. 

 

Mange lærere ærgrer sig over den dårlige 

omtale, vi har været udsat for i medierne. 

Det giver ikke et retvisende billede af 

Ebeltoft Skole. 

 

Vi skal blive bedre til at fortælle de gode 

historier. Dem er der mange af. 

 

 

 

 

2.   Budget 2021. 

Direktionen har udarbejdet et Budgetkatalog, som 

politikerne skal forholde sig til.  

Bestyrelsen er høringspart i Budget 2022. 

             I kan finde Budgetkataloget på forsiden af Syddjurs  

             Kommunes hjemmeside: www.syddjurs.dk, men først 

             efter den 27. aug.  

             LF gennemgår de vigtigste områder for skoleområdet.                

              

              

 

 

 

 

 

 

 

Lars F skriver et forslag til høringssvar. 

Høringssvaret vil kun have fokus på et 

ønske om flere midler til 

sammenlægningen af Ebeltoft Skole. 

http://www.syddjurs.dk/


3. Det nye skoleår. 

            LF orienterer. 

            Under dette punkt vil vi også gerne have et forslag  

            med: På nuværende tidspunkt har 7.kl valghold madkundskab fra kl 13.00  

                              til 14.45 incl. 15 min pause. 

                              Vi ønsker at inddrage de 15 minutters pause i undervisningen samt  

                              forlænge sluttidspunktet til kl 15 hvor børnene så får fri. 

 
                              Den halve time de har for meget udløser hver 4. gang fri fra 

                              undervisningen. Dvs. de hver 4. gang har fri kl 13.00 
 

 

 

4. Forældremøder. 

Hvad fortæller vi? 

 

 

 

 

 

5. Trafiksikkerhed. 

Skal der laves særlige aktiviteter omkring dette? 

 

 

 

 

 

6. Arbejdsområder. 

Prioritering af, hvilke opgaver vi prioriterer først. 

             

 

 

 

7. Evt. 

 

 

 

 

 

 

SB gav grønt lys til forslaget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Under forældremøderne har SB 

diskuteret, om der er mulighed for at 

afholde fælles trivselsaktiviteter for hele 

skolen i dette skoleår. 

Tages op på næste SB-møde. 

 

 

Vi har udfordringer med elever, der kører 

rundt på el-løbehjul, hvilket er ulovligt i 

forhold til færdselsloven. Tages op på 

næste SB-møde 

Fokus på, at der ikke er aflæsning af 

elever på Skolevej. Tages op på næste 

SB-møde. 

 

Udsættes til næste møde. 

 

 

 

Er der mulighed for at understøtte de 

elever, der har præstationsangst i forhold 

til afleveringer af skriftlige opgaver. 

 

Vi undersøger om ungdomsskolen har 

mulig for at understøtte ovenstående. 

 

Et ønske om mere tid til at børnene kan 

spise deres frokost. Gerne i fred og ro. 

 

En drøftelse omkring information i 

forhold til Covid-smitte på Ebeltoft Skole. 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

      

              

 

 

 

 


